



عبدالرحمن الفهيد

نائب المدير العام التنفيذي
لقطاع التمويل متناهي الصغر

Abdul Rahman Al Fahid

Deputy Managing Director
Microfinancing sector

Mr. Abdul Rahman Al-Fahid has several administrative and leadership experiences of almost 40 years in different sectors such as hospitals and hospitality, social responsibility and community development programs, entrepreneur supports, and job creation.

He joined the Abdul Latif Jameel Group through Abdul Latif Jameel Hospital for Rehabilitation and Health Care, then moved to the ALJ HI, worked in the quality control department in the United Installment Sale Company, then moved to Community Jameel and led the Bab Rizq Jameel team until the year 2022. Bab Rizq Jameel Microfinance Company was merged with the Abdul Latif Jameel Finance Company and now works within the leadership team of ALJUF to lead the Microfinance sector.

Mr. Abdul Rahman has long experience multiple participations support and financing programs for entrepreneurship, craftsmanship, and productive familie's, which are within Bab Rizq Jameel's programs.

Abdul Rahman holds a Master's degree in Hospital Management from the University of Wales - Swansea - in Britain in 2004, in addition to many specialized administrative and professional courses.

Moreover, Mr. Abdul Rahman is the Chairman of the Board of Directors of Bab Rizq Jameel Recruitment Company and the Board of Directors of Al-Qimma Company - Nafisa Shams. He also held the position of CEO of Bab Rizq Jameel

يمتلك الأستاذ/ عبد الرحمن الفهيد خبرات إدارية وقيادية متنوعة تبلغ نحو ٤٠ عامًا في القطاع الصحي والفندقي وبرامج المسؤولية والتنمية الاجتماعية وتوفير فرص العمل ودعم ريادة الأعمال.

التحق بمجموعة عبداللطيف جميل من خلال مستشفى عبداللطيف جميل للتأهيل والرعاية الصحية ثم انتقل للإدارة العامة وعمل في إدارة رقابة الجودة في الشركة المتحدة للبيع بالتقسيط ثم انتقل إلى مجتمع جميل وقاد فريق باب رزق جميل حتى عام ٢٠٢٢م حيث تم انحماج شركة باب رزق جميل للتمويل متناهي الصغر ضمن شركة عبداللطيف جميل للتمويل ويعمل الآن ضمن قيادات الشركة لإدارة قطاع التمويل متناهي الصغر.

يمتلك الأستاذ عبدالرحمن خبرة طويلة ومشاركات عديدة في مجال دعم وتمويل ريادة الأعمال والمشاريع الحرفية والأسر المنتجة ضمن برامج باب رزق جميل.

حصل الأستاذ عبدالرحمن على درجة الماجستير في إدارة المستشفيات من جامعة ويلز -سوان سي- في بريطانيا عام ٢٠٠٤م إضافة إلى العديد من الدورات الإدارية والمهنية المتخصصة.

يشغل الأستاذ عبدالرحمن منصب رئيس مجلس الإدارة بشركة باب رزق جميل للتوظيف ورئيس مجلس الإدارة بشركة القمة - نفيسة شمس. وشغل سابقاً منصب العضو المنتدب لشركة باب رزق جميل للتمويل متناهي الصغر.

Mr. Abdul Rahman has participated in many committees of the Social Development Bank and Monshaat and is a Member of the Executive Committee for Small and Medium Enterprises – SAMA.

Abdul Latif Jameel United Finance is a closed joint stock company, with a capital of SAR 1,000 million paid in full. Licensed to engage in financial leasing, productive assets financing, consumer finance and real estate financing from the Saudi Central Bank, and to provide multiple financing options for individuals and SMEs including but not limited to: Cash finance, automobiles, heavy equipment, household and electronic appliances, in addition to financing the property through various financing solutions approved by the company's legitimate committee such as: financial lease, murabaha, securities

The company pays special attention to supporting entrepreneurs through the Bab Rizk Jameel Finance Programs, and also seeks to be the top financing destination for SMEs.

كما قام الأستاذ عبدالرحمن بالمشاركة في كثير من لجان بنك التنمية الاجتماعية ومنشآت وهو عضو في اللجنة التنفيذية للمنشآت الصغيرة المتوسطة - ساما.

شركة عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل هي شركة مساهمة مقفلة، يبلغ رأس مالها ١٠٠٠ مليون ريال مدفوعة بالكامل. مرخص لها بالعمل في نشاط الإيجار التمويلي وتمويل الأصول الانتاجية والتمويل الاستهلاكي وتمويل العقار من البنك المركزي السعودي، وتعمل على توفير خيارات تمويل متعددة للأفراد و المنشآت الصغيرة والمتوسطة تشمل على سبيل المثال لا الحصر: التمويل النقدي، السيارات بأنواعها ، المعدات الثقيلة ، الأجهزة المنزلية والالكترونية ، بالإضافة إلى تمويل العقار من خلال طول تمويلية متنوعة تم اعتمادها من اللجنة الشرعية بالشركة مثل: الإيجار التمويلي ، المرابحة ، التورق.

وتولي الشركة اهتماماً خاصاً بدعم رواد الأعمال من خلال برامج باب رزق جميل للتمويل ، كما تسعى لأن تكون الوجهة التمويلية الأولى للمنشآت الصغيرة والمتوسطة.